
 

Referat fra Styremøte i Hedmark Harehundklubb på Milepelen 08.11.23 kl 

18.30 

Tilstede: Inger Haugland, Markus A. Nybråten, Hilde Bakken, Bent M. Bekkeli, Oddvar Kristiansen, Thomas Kristiansen og 

Elisabeth Venberget (referent). Gjest Torbjørn Bekkeli.  

Forfall: Tonje Bakke, Eskil Nerkvern 

 

Evaluering DM: 

Ble en veldig bra helg. Fått gode tilbakemeldinger på dommerne våre. Pga mye snø, ble vi nødt til å 

finne nye terreng på kort varsel. Økonomisk ser det ut til å gå greit, med et overskudd. Regnskapet er 

ikke endelig avsluttet. 

 

 

Juleavslutning 5.des. Milepelen, kl 18.00. Invitere dommere, æresmedlemmer, dugnadsfolk og 

styret.  

 

Søke jaktprøver 2024:  

Åpen prøve 

Eidskogprøva  

RR Prøve 

Dropper reveprøve pga liten interesse. 

 

Eventuelt: 

- Begge utstillingene våre er omsøkt, og godkjent. 

- (Utfordringer med tanke på føreforhold. Innspill fra Trine Opsand. Kommentar fra styret: det 

er veldig sjelden vi har hatt slike vær-utfordringer, og det er ikke sikkert at må endringer til. 

Eventuelt se på om man skal framskynde ei uke). Vi tar dette opp igjen neste møte, for å få 

fram litt tanker rundt det før vi evt sender en sak videre til forbundsstyret. Trine kan inviteres 

til møtet for å bli med i drøfting av hennes forslag. Se epost tilsendt styremedl.  

- Styreleder ber om tilskudd til innkjøp av ny mobil, og styret vedtar at klubben betaler 

halvparten av kostnad på ny mobil.  



 

 

 

 

 


